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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1169 Kriminellas tillgångar

Frågan om hur rättsväsendet ska kunna komma över kriminella personers och 
grupperingars tillgångar tilltar i samband med att gängkriminaliteten förblir ett 
utbrett samhällsproblem. 

Sveriges Radio rapporterade den 22 februari om Kronofogdens önskan att 
polisen ska kunna utmäta kriminellas tillgångar utan att myndigheten själv är 
med på plats – ett förslag som i reportaget fick gehör från Södertäljepolisen. 

I Dagens Nyheter den 27 februari skrev undertecknad tillsammans med de 
rättspolitiska talespersonerna för Moderaterna, Kristdemokraterna och 
Liberalerna en debattartikel. I denna föreslog vi bland annat förbättrade 
möjligheter att förverka grovt kriminellas tillgångar. Förslaget syftar till att 
enklare komma åt tillgångar som gängkriminella tillskansat sig olagligt. 

Mot bakgrund av detta önskar jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson följande:

 

Vilka åtgärder avser regeringen att vidta för att komma åt gängkriminellas 
tillgångar?

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-28
Besvaras senast
2022-03-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


